
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 22. februára 2012 

 

 

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala p. starostka.  

 

Navrhla program rokovania: 

1./ Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

 2./ Kontrola plnenia uznesení č. 1/2012 a č. 2/2012 

3./ Vysielanie OTV – výber technického pracovníka na zhotovenie vysielaní 

4./ Návrh plánu práce kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

5./ VZN č. 2/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a ŠJ 

v Liptovskej Porúbke 

6./ VZN č. 3/2012 o určení výšky príspevku na činnosť MŠ a príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v ŠJ v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Liptovská Porúbka 

7./ Rokovací poriadok OZ Liptovská Porúbka 

8./ Rôzne 

9./ Diskusia 

10./ Návrh UZNESENÍ OZ zo dňa 22.02.2012 

11./ Záver 

 

Program rokovania bol zmenený a doplnený nasledovne: 

1./ Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice  

 2./ Kontrola plnenia uznesení č. 1/2012 a č. 2/2012 

3./ Vysielanie OTV – výber technického pracovníka na zhotovenie vysielaní 

4./ Návrh plánu práce kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 

5./ VZN č. 2/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ a ŠJ 

v Liptovskej Porúbke 

6./ VZN č. 3/2012 o určení výšky príspevku na činnosť MŠ a príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v ŠJ v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Liptovská Porúbka 

7./ Rokovací poriadok OZ Liptovská Porúbka 

8./ Záväzné stanovisko Obce Liptovská Porúbka k zmene Územného plánu č. 3 Mesta 

Liptovský Hrádok 

9./ Zrušenie  Pracovného poriadku zo dňa 19.1.2011 

10./ Rôzne 

11./ Diskusia 

12./ Návrh UZNESENÍ OZ zo dňa 22.02.2012 

13./ Záver 

 

Poslanci OZ navrhnutý program jednohlasne schválili. 

 

1./  P. starostka privítala a predstavila poslancom OZ novú hlavnú kontrolórku p. Danušu 

Belákovu.  

Určila:  

* overovateľov zápisnice:  Ing. Dušan Haluška, p. Vlastimil Podsedník 

* návrhovú komisiu v zložení: Ing. Milan Vlček, p. Ľuboš Čajnák, p. Lýdia Rúfusová 

* zapisovateľku:  p.  Janu Kočtúchovú 

 

Poslanci OZ členov návrhovej komisie, ako aj overovateľov zápisnice schválili 

jednohlasne. 
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P. starostka privítala hosťa p. Bohuslava Kočtúcha, ktorý následne vystúpil: 

 

p. Kočtúch – upozornil OZ, že bývalé vedenie obce v decembri 2007 podpísalo nájomnú 

zmluvu na dlhodobý nájom na 99 rokov, týkajúcu sa prenájmu parcely č. 1395/3 v k.ú. 

Liptovská Porúbka. Z uvedenej zmluvy obci vyplýva povinnosť  zaplatiť  dohodnuté 

nájomné v 10.-ich splátkach, t.j. platiť ročne k 30.06. nájomné vo výške 7.375,36 €. Obec 

si doteraz nesplnila povinnosť a za roky 2009-2011 tento nájom nezaplatila  

Hl. kontrolórka navrhla vzhľadom ku skutočnosti, že nové vedenie nie je dostatočne 

oboznámené s podmienkami predmetnej nájomnej zmluvy, poveriť zástupcov obce, ktorí 

budú jednať s vedením UPS a dohodnúť si termín pracovného stretnutia. Po dohode 

s predsedom UPS sa uskutoční dňa 05.3.2012 s tým, že komisia v zložení Ing. Vlček, p. 

starostka a Mgr. Fajmonová spolu s hlavnou kontrolórkou pripravia návrh dohody, ktorá 

bude predmetom jednania s UPS. 

 

2./ p. starostka prečítala jednotlivé body uznesení č. 1/2012 a č. 2/2012 a informovala 

poslancov: 

Uzn. 2/2012 

k bodu A3/ - fašiangový sprievod bol zrušený pre nízky prísľub na účasti rodičov a detí 

MŠ. 

 

3./ Výberové konanie pre záujemcov na zhotovovanie obecného televízneho vysielania bolo 

zverejnené. Prihlásil sa jeden uchádzač, p. Daniel Gazdič. P. starostka prečítala poslancom 

OZ jeho žiadosť o prijatie do zamestnania. Navrhla hlasovať o výbere záujemcu na 

zhotovovanie OTV. 

 Poslanci OZ odsúhlasili, aby OTV zhotovoval p. Daniel Gazdič. 

 

4./ Vystúpila p. kontrolórka, Danuša Beláková, a oboznámila poslancov OZ s návrhom plánu 

práce na I. polrok 2012. 

PaedDr. Šúleková – prosila by som p. kontrolórku o zaradenie do návrhu plánu práce aj 

ekonomickú kontrolu v MŠ, nakoľko posledné boli ešte za bývalého starostu. 

p. Beláková – už pracujeme aj na tvorbe nového pracovného poriadku, kde bolo veľa 

zmien urobených. Pôjdem sa pozrieť do MŠ, môžem zaradiť do plánu práce aj kontrolu 

MŠ. 

 

5./ Poslanci OZ dostali vopred na preštudovanie návrh VZN č. 2/2012 o určení výšky dotácie 

na prevádzku a mzdy na dieťa Materskej školy a školskej jedálne v Liptovskej Porúbke, 

ktoré bolo vypracované na základe poukázania hl. kontrolórky na jeho absenciu.  

p. Beláková – VZN č. 3/2012 bude treba každý rok meniť.  

Poslanci OZ schválili VZN č. 2/2012 jednomyseľne.  

VZN bolo schválené 3/5-inovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

6./ Poslanci OZ rovnako dostali vopred na preštudovanie návrh VZN č. 3/2012 o určení výšky 

príspevku na činnosť materskej školy a príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školskej jedálni v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Liptovská Porúbka. 

 Poslanci OZ po pripomienkovaní schválili VZN č. 3/2012 a zároveň zrušili VZN č. 

3/2008 zo dňa 17.12.2008 jednomyseľne.  

 VZN bolo schválené 3/5-inovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

7./ Poslanci OZ prešli jednotlivé body Rokovacieho poriadku OZ Liptovská Porúbka.  

Rokovací poriadok  schválili jednomyseľne.   
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8./ P. starostka prečítala poslancom OZ oznámenie Mesta Liptovský Hrádok o termíne 

prerokovania návrhu zmien a doplnkov č. 3 Územného plánu sídelného útvaru mesta 

Liptovský Hrádok, na ktorom sa p. starostka dňa 22.02. 2012 zúčastnila na MsÚ 

Liptovský Hrádok a informovala poslancov: 

 p. starostka – návrh sa týka zmeny priemyselnej zóny  Rettenmeier Tatra Timber na 

zastavané plochy s tým, že sa tam plánuje výstavba nízkoštandardných bytov. P. starostka 

oboznámila primátora Lipt. Hrádku, že Obec Liptovská Porúbka nebude súhlasiť 

s plánovanou zmenou územného plánu, aj keď nám bolo následne oznámené, že je 

v kompetencii Krajského stavebného úradu zmenu územného plánu schváliť aj napriek 

nášmu nesúhlasu. 

  

 p. starostka – na Mesto Liptovský Hrádok sme napísali aj sťažnosť ohľadom riešenia 

bytovej situácie občanov z vyhorenej ubytovne, do dnešného dňa nám nedoručili 

odpoveď. 

 p. Haluška – Rettenmeier súhlasí s plánovanou výstavbou? 

 p. starostka – nie je to ich pozemok 

 

Poslanci OZ schválilo jednomyseľne  nesúhlasné stanovisko k navrhovanej zmene 

Územného plánu č. 3 Mesta Liptovský Hrádok -  priemyselnej zóny  na zastavané plochy 

pre výstavbu nízko štandardných bytov, pretože všetky negatívne dôsledky spojené so 

zmenou tohto územia bude znášať obec Liptovská Porúbka.  

   

9./ Nakoľko Pracovný poriadok zo dňa 19.1.2011 mal mnoho nedostatkov, museli sme 

vypracovať nový pracovný poriadok. Jeho schválenie je v kompetencii starostky obce.  

Pôvodný pracovný poriadok je potrebné zrušiť, nakoľko bol neplatný. 

 Poslanci OZ schválili zrušenie Pracovného poriadku zo dňa 19.1.2011 jednomyseľne. 

 

10./ V bode „Rôzne“ p. starostka informovala poslancov: 

 - p. Beláková požiadala o zapísanie do Združenia hlavných kontrolórov miest a obcí 

Slovenskej republiky, nakoľko na stretnutiach sa získavajú informácie využiteľné pre 

obec. Ročný členský príspevok je vo výške 20,- €. 

 Poslanci OZ odsúhlasili zápis p. Belákovej do Združenia hl. kontrolórov miest a obcí SR 

jednohlasne. 

 

 - Dňa 07.02.2012  vykonal RÚVZ kontrolu hygieny v MŠ ŠJ Liptovská Porúbka. Boli 

zistené nedostatky v školskej jedálni, p. starostka k tejto kontrole bola prizvaná. Dohodli 

sme sa s nimi, že do 31.3.2012 budú všetky vytknuté nedostatky odstránené. Zodpovedné 

pracovníčky dostali písomné vyrozumenie o porušení pracovnej disciplíny a bolo im 

odobraté osobné ohodnotenie. 

 

 - p. starostka- navrhovala by som prerušenie prevádzky počas jarných prázdnin, nakoľko 

je potrebné vykonať v ŠJ údržbové práce, ktoré sa nemôžu realizovať za prevádzky MŠ. 

Rovnako prerušenie prevádzky je nutné aj z dôvodu šetrenia, nakoľko túto zimu máme 

vysoké náklady na kúrenie. 

 p. Šúleková – aká je reálna dochádzka detí v MŠ? 

 p. starostka – posledné dva týždne je dochádzka nižšia, okolo 20 detí 

Poslanci OZ schválili prerušenie prevádzky Materskej školy v Liptovskej Porúbke počas 

jarných prázdnin, t.j. od 05.032012 do 09.03.2012, z dôvodu šetrenia, ako aj vykonania 

neodkladných údržbových prác – jednomyseľne. 
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- MAS Horný Liptov pripravuje výzvu na rozvoj vidieka, vrámci ktorého by sme mohli 

zrealizovať výstavbu multifunkčného ihriska v areáli MŠ s našou 5%-nou spoluúčasťou 

na financovaní. 

Ing. Haluška – určite by sme mohli túto výzvu využiť, ale potrebujeme doriešiť cez nejakú 

výzvu aj budovu OcÚ. 

p. Beláková – môžeme prijať uznesenie, kým nepodpíšeme zmluvu, stále môžeme 

odstúpiť. 

Dr. Šúleková – som za riešenie budovy OcÚ pred výstavbou multifunkčného ihriska 

Ing. Vlček – máme projektovú dokumentáciu na MŠ, treba porozmýšľať, ako by sa dala 

upraviť, aby sme mohli rekonštruovať za účelom využitia aj ako obecného úradu. 

p. starostka – potrebujeme zistiť cenu verejného obstarávania, aby poslanci mali prehľad 

o plánovaných financiách týkajúcich sa možného projektu, preto navrhujem tento bod 

presunúť do budúceho OZ. 

 

- Na minulom OZ bol schválený zámer na odpredaj prebytočného majetku obce – 

maringotky. Máme záujemcu, p. Ďuriša z Liptovskej Kokavy, ktorý ponúkol 400,- €.  

Poslanci OZ schválili odpredaj za navrhnutú cenu 400,- € p. Ďurišovi jednomyseľne. 

 

- Vzhľadom na plánované kultúrne akcie, treba dohodnúť predbežné termíny podujatí 

Porúbčanský pltník a Výstup na Slemä.  

Poslanci OZ navrhli a schválili termín konania Porúbčanského pltníka na deň 07.07.2012 

a Výstupu na Slemä na deň 18.08.2012. 

 

- Partnerská obec Krzanowice nás pozvala na Dni regionálnej kuchyne s veľkonočnou 

tématikou, ktoré sa budú konať v dňoch 16. – 18. marca 2012.   

 

- Na OcÚ bola doručená žiadosť od p. Alžbety Čonkovej o poskytnutie sociálnej 

výpomoci.  

Poslanci OZ vzhľadom na zlú finančnú situáciu v obci túto výpomoc neschválili. 

 

11./ V „diskusii“ vystúpili: 

 

 p. Čajnák – plán zimnej údržby ciest som vypracoval spôsobom, ako treba urobiť prvé 

ranné odhrnutie v obci, pretože to je základ. Počas dňa si odhŕňanie musí korigovať 

traktorista. Údržba ciest je zlá, hlavne teraz, keď sa sneh roztápa, treba odhŕňať 

 Ing. Vlček – niektorí ľudia vyhadzujú sneh na cestu, hlavne pri kultúrnom dome je to tak 

 Ing. Haluška – stánok pri zastávke je stále využívaný? 

 p. starostka – je stále v nájme a nájomca zatiaľ neuvažuje o zrušení nájmu. 

 

12./ Predseda návrhovej komisie, p. Ľuboš Čajnák, prečítal Návrh uznesení č. 3-15/2012, 

ktoré poslanci  jednomyseľne schválili. 

 

Za uznesenie hlasovali: p. Ľuboš Čajnák, p. Lýdia Rúfusová, Ing. Dušan Haluška,  

p. Vlastimil Podsedník, Ing. Milan Vlček,  

PaedDr. Janka Šúleková,  

 Proti uzneseniu hlasovali: 0 

 Zdržali sa hlasovania:  0 

 Neprítomný/í: p. Ladislav Hutka, p. Jozef Bartoš, Mgr. Alica Fajmonová 

 

Zasadnutie ukončila a poďakovala prítomným za účasť p. starostka. 
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Zapisovateľka:  

 

Jana Kočtúchová, v.r. 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

p. Vlastimil Podsedník, v.r. 

 

Ing. Dušan Haluška, v.r. 
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